
Van: Communicatie <Communicatie@staphorst.nl> 

Verzonden: 21-11-2022 11:35 

aa N N ”] (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Onderwerp: FW: Interviewverzoek burgemeester 

Met deze vragen ben ik inmiddels bezig met een antwoordvoorstel 

van: e N 7] (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Verzonden: maandag 21 november 2022 11:13 

Aan: Communicatie <Communicatie@staphorst.nl> 

Onderwerp: Interviewverzoek burgemeester 

Geachte persvoorlichter, 

Voor een reconstruerend artikel over het afgelasten van de demonstratie van KOZP zou ik graag enkele 

vragen stellen aan burgemeester Ten Kate. Ik ben benieuwd hoe het besluit tot het afgelasten van de 

demonstratie precies tot stand is gekomen. Zijn er bijvoorbeeld alternatieve locaties overwogen toen 

bleek dat de veiligheid op het Marktplein niet te garanderen viel? Hoe zag de voorbereiding voor de 

demonstratie er precies uit, indachtig dat demonstraties van KOZP eerder in Eindhoven en Volendam tot 

heftige reacties leidden? En hoe kijkt de burgemeester terug op de gebeurtenissen van dit weekend en de 

sfeer in Staphorst? 

Ik hoor heel graag of meneer Ten Kate vandaag beschikbaar zou zijn. Ik ben ook te bereiken op - 

B 7] Alvast heel hartelijk bedankt. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Met vriendelijke groet, 

Redactie binnenland Trouw 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)




